
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 6. april 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BM
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man på flere sygehusafdelinger f.eks. i
hovedstadsområdet er i den situation, at man ikke kan sikre et nødberedskab
i forbindelse med de varslede faglige konflikter, fordi man i den daglige drift er
afhængig af vikarer og derfor alt andet lige må være underbemandet på afde-
lingerne? Der henvises bl.a. til udtalelser fra udtalelserne fra kredsformanden
Vibeke Westh for Dansk Sygeplejeråd i P4 morgen den 6. april 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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